
RADA MEJSKA
W MOS1E

Protokół nr 35/13
z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 10 września 2013 r.

Posiedzenie otworzył o godz. 15.20 Przewodniczący Komisji Porządku
Publicznego i Bezpieczeństwa Ryszard Rybicki. W obradach udział wzięli członkowie
wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według
załączonej lisiy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa wraz z gośćmi przeprowadziła
lustrację wybranych rozwiązań komunikacyjnych na terenie Mosiny, podczas których
zgłosił do nich swoje uwagi mieszkaniec Mosiny Jarosław Kujawa. Pismo Jarosława
Kujawy z dnia 4.02.2013 r. stanowi załącznik niniejszego protokołu.
W trakcie tej lustracji, Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa wraz z gośćmi
przeprowadziła dyskusję, w wyniku której bez sprzeciwów przyjęła wniosek nr 1,
wniosek nr 2, wniosek nr 3, wniosek nr i wniosek nr 5.
Następnie wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie wraz z gośćmi
udała się do Sali Radnego Urzędu Miejskiego w Mosinie, gdzie kontynuowała swoje
posiedzenie.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa zapoznała się z projektami uchwał
dotyczących nadania nazw: „Pogodna” drodze wewnętrznej w Dymaczewie Starym,
„Kazimierza Odnowiciela” ulicy w Mosinie, „Lawendowa” drodze wewnętrznej
w Sowinkach, „Konwaliowa” drodze wewnętrznej w Sowinkach, „Rumiankowa”
drodze wewnętrznej w Sowinkach, „Tymiankowa” drodze wewnętrznej w Sowinkach,
„Chabrowa” drodze wewnętrznej w Sowinkach, „Juliana Tuwima” ulicy w Mosinie,
„Zofii Nałkowskiej” ulicy w Mosinie, „Witolda Gombrowicza” ulicy w Mosinie,
„Młyńska” drodze wewnętrznej w Czapurach i „Nad Potokiem” drodze wewnętrznej
w Czapurach, których kserokopie stanowią załącznik niniejszego protokołu. W wyniku
krótkich dyskusji, wyżej wymieniona komisja stała przyjęła w powyższych sprawach
jednogłośnie, czyli 4 głosami „za” — wniosek nr 6, wniosek nr 7, wniosek nr 8,
wniosek nr 9, wniosek nr 10, wniosek nr 11, wniosek nr 12, wniosek nr 13,
wniosek nr 14, wniosek nr 15, wniosek nr 16 i wniosek nr 17.
Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski przedstawił informacje na temat
funkcjonowania monitoringu w szkołach prowadzonych przez Gminę Mosina i potrzeb
z tym związanych.
W trakcie tego wystąpienia, Salę Radnego opuścił radny Kordian Kleiber, tak więc
odtąd w dalszym ciu tego posiedzenia Komisji Porządku Publicznego
i Bezpieczeństwa udział brało 3 jej członków.
Komendant Straży Miejskiej w Mosinie Andrzej Woźniak przedstawił działania Straży
Miejskiej w Mosinie na rzecz bezpiecznego dojścia dzieci i młodzieży do szkół
prowadzonych przez Gminę Mosina.
Komendant Komisariatu Policji w Mosinie Artur Radzik przedstawił działania
Komisariatu Policji w Mosinie na rzecz poprawy bezpieczeństwa uczniów szkół
prowadzonych przez Gminę Mosina.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat zachowania się i działań wandali w poszczególnych rejonach gminy
Mosina oraz na temat ilości operatorów potrzebnych do skutecznej obsługi
zwiększającej się ilości kamer monitoringu na terenie gminy Mosina.
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Radny Jacek Roa1ka zwrócił się z prośbą o okresowe pojawianie się strażnika
miejskiego przy Zespole Szkół w Mosinie w celu pouczenia niektórych kierowców
bezmyślnie blokujących dojazd do tej placówki oświatowej.
Przewodniczący obrad Ryszard Rybicki zwrócił się o wyjaśnienie, czy w szkołach
prowadzonych przez Gminę Mosina zakładane są „Niebieskie Karty” dotyczące
przemocy domowej.
Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski zapewnił, że to sprawdzi.
Prowadzący obrady Ryszard Rybicki zwrócił się o wyjaśnienie, czy w szkołach
prowadzonych przez Gminę Mosina odbywają się zajęcia na temat bezpieczeństwa
w sieci internetowej.
Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski wraz z Komendantem Komisariatu
Policji w Mosinie udzielili odpowiedzi w powyższej sprawie.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat wychowania komunikacyjnego w szkołach prowadzonych przez
Gminę Mosina.
Radny Jacek Rogalka zwrócił się o wyjaśnienie, czy wniosek radnego Łukasza
Kasprowicza dotyczący lokalizacji przystanku autobusowego w Drużynie został
zrealizowany.
Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski zapewnił, że to sprawdzi. Poinformował
też o przygotowywanych miejscach parkingowych przy Szkole Podstawowej
w Krosinku.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa wraz z gośćmi przeprowadziła
dyskusję na temat stanu wykorzystania nowych boisk sportowych, które powstały
na terenie gminy Mosina.
Komendant Straży Miejskiej w Mosinie Andrzej Woźniak zwrócił uwagę na problem
pięciu osób bezdomnych i brak możliwości, aby Straż Miejska w Mosinie mogła takie
osoby przewozić.
W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa
przyjęła w powyższej sprawie jednogłośnie, czyli 3 głosami „za” — wniosek nr 18.
Wyżej wymieniona komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie przyjęła też jednogłośnie,
czyli 3 głosami „za” — wniosek nr 19 w sprawie przeznaczenia w projekcie budżetu
Gminy Mosina na rok 2014 środków finansowych na monitoring w gminnych obiektach
publicznych oraz wniosek nr 20 w sprawie przeznaczenia w projekcie budżetu Gminy
Mosina na rok 2014 środków finansowych na współpracę z policją.
Komendant Komisariatu Policji w Mosiiiie Artur Radzik zwrócił się z prośbą
o rozważenie możliwości dofinansowania zakupu radiowozu dla Komisariatu Policji
w Mosinie.
W wyniku przeprowadzonej dyskusji, Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa
przyjęła w powyższej sprawie jednogłośnie, czyli 3 głosami „za” — wniosek nr 21.

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ PORZĄDKU PUBLICZNEGO
i BEZPIECZEŃSTWA:
1. Komisja wnioskuje, aby wyblakły znak drogowy zakazu wjazdu na ul. Poznańską

w Mosinie od strony ul. Rzeczypospolitej Mosińskiej i skrzyżowania
ul. Poniatowskiego z ul. Szosa Poznańska wymienić na taki, który byłby widoczny
dla kierowców.

2. Komisja wnioskuje, aby wyjazd z ul. Strzeleckiej w Mosinie w kierunku
ul. Leszczyńskiej miał pierwszeństwo przejazdu.

3. Komisja wnioskuje, aby w zatoce autobusowej przy Zespole Szkół w Mosinie
przy wyjeździe na ul. Sowiniecką umieścić znak drogowy zakazu ruchu.
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4. Komisja wnioskuje, aby przy wyjeździe na ul. Sowiniecką w Mosinie
z ul. Topolowej zlikwidować znak drogowy „stop” i przesunąć przejście dla
pieszych przez ul. Topolową bliżej Zespołu Szkół w Mosinie.

5. Komisja wnioskuje, aby na ul. Sowinieckiej w Mosinie zamiast znaku drogowego
zakazującego skrętu w lewo do NETTO zrobić na jezdni linię ciągłą i umieścić
znak drogowy nakaz jazdy na wprost.

6. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„Pogodna” drodze wewnętrznej w Dymaczewie Starym.

7. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„Kazimierza Odnowiciela” ulicy w Mosinie.

8. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„,Lawendowa” drodze wewnętrznej w Sowinkach.

9. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„Konwaliowa” drodze wewnętrznej w Sowinkach.

10. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„,Rumiankowa” drodze wewnętrznej w Sowinkach.

11. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„Tymiankowa” drodze wewnętrznej w Sowinkach.

12. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„,Chabrowa” drodze wewnętrznej w Sowinkach

13. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy „Juliana
Tuwima” ulicy w Mosinie.

14. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy ‚„Zofii
Nałkowskiej” ulicy w Mosinie.

15. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy ‚„Witolda
Gombrowicza” ulicy w Mosinie.

16. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy
„Młyńska” drodze wewnętrznej w Czapurach.

17. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały dotyczący nadania nazwy „Nad
Potokiem” drodze wewnętrznej w Czapurach.

18. Komisja wnioskuje, aby w projekcie budżetu Gminy Mosina na rok 2014
przeznaczyć środki finansowe na zakup samochodu dla Straży Miejskiej
w Mosinie, który umożliwiałby przewożenie osób nietrzeźwych i niebezpiecznych.

19. Komisja wnioskuje, aby w projekcie budżetu Gminy Mosina na rok 2014
przeznaczyć środki finansowe na monitoring w gminnych obiektach publicznych.

20. Komisja wnioskuje, aby w projekcie budżetu Gminy Mosina na rok 2014
przeznaczyć środki finansowe na współpracę z policją.

21. Komisja wnioskuje, aby w projekcie budżetu Gminy Mosina na rok 2014
przeznaczyć środki finansowe na dofinansowanie zakupu radiowozu
dla Komisariatu Policji w Mosinie.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 18.05.

protokołował przew9dniczyl

Piotr Sokołowski Rys Rybicki
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